DAILY SPECIALS 每日精選 DAILY SPECIALS 每日精選



MUSSELS MADNESS MONDAY From 5pm

Dive into an ocean of flavors with all-you-can-eat Kinkawooka mussels, brought fresh from ocean to table from Down Under, exclusively at

Enjoy unlimited refills of our six signature flavors for 120 mins:

House | Hoegaarden | Provençale | Marinière | Laksa | Mediterranean

Don't miss out on the ultimate mussel feast every Monday!

青口狂熱 星期一

下午5點起

120分鐘任食青口. 盡情享用從 新鮮南澳海洋的 Kinkawooka 青口,僅在 FRITES 提供。

一晚嚐盡六種口味: 招牌|Hoegaarden| 普羅旺斯 | 白酒 | 叻沙 | 地中海

別錯過每週一的 終極青口盛宴!

RIBTACULAR THURSDAYS From 5Dm

Pay for the half, feast on the full!

For just \$295 p.p. , enjoy an entire rack of tender, juicy spare ribs marinated to perfection and slow-cooked for that fall-off-the-bone goodness. A deal no rib lover can resist!

Don't miss out on this unbeatable feast!

每位 \$295

肋排狂歡 星期四

下午5點開始

只付半份價錢,享用整份肋排!

每位只需 \$295,即可享用一整 份鮮嫩多汁的肋排,經過精心 醃製,慢火烹調,呈現入口即化 的極致美味。這是肋排愛好者 絕對無法抗拒的一天!

U.S. PORK





STEAK NIGHT TUESDAY From 5pm

50% OFF ALL STEAKS

Satisfy your steak cravings with our 3 USDA Black Angus signature cuts:

Striploin | Ribeye | Tenderloin

Perfectly cooked, bursting with flavor, and now half the price.

What are you waiting for? Join us this Tuesday and indulge in the ultimate steak experience!

牛排之夜 星期二

下午5點起

所有牛排5折

滿足您的牛排渴望,品嚐我 們的三款招牌USDA黑安格斯 牛排:

紐約西冷 | 肉眼 | 菲力

完美烹調,肉汁豐腴,還在等什 麼?這個星期二,來享受極致 的牛扒饗宴吧!



SURF & TURF SATURDAY From 5pm

Treat yourself to the ultimate indulgence from \$268

Half Canadian Lobster, drizzled with fresh herb butter, paired with a 250g USDA 1855 Black Angus Striploin Steak, topped with zesty chimichurri and served with crispy golden frites.

Upgrade your feast:

- •Go big with a Whole Lobster +\$90
- · Swap to a tender 200g Tenderloin +\$75
- Upgrade to a succulent 400g Ribeye +\$130

海陸饗宴 星期六

下午5點

半隻加拿大龍蝦,搭配香濃的 香草牛油汁,完美結合 250g USDA 1855 黑安格斯紐約西冷 牛扒,配上清濃郁的香草醬, 搭配酥脆金黃薯條。每份只需 \$268起

升級您的美食體驗:

- 升級至 整隻龍蝦 +\$90
- 200g菲力牛扒 +\$75
- •400g肉眼牛排 +\$130



EVERY SATURDAY AFTER 5PM



Midweek indulgence never tasted this good. Are you Wild Enough or Crazy Wild?

Which side are you on?

Wild Enough Burger - \$125

Juicy, tender Australian Wagyu beef patty, cheddar cheese, crispy bacon, tomato, and leafy greens. Served with golden crispy frites.

Crazy Wild Burger – \$190

Double the beef, double the flavor! Two Australian Wagyu beef patties, cheddar cheese. Served with golden crispy frites. 狂野和牛 星期三 下午5點開始

讓週三的狂野漢堡盛宴更加 難忘!

Wild Enough Burger – \$125

多汁嫩口的澳洲和牛漢堡肉, 車打芝士、香脆煙肉、番茄,生 菜,併招牌金黃酥脆薯條。

Crazy Wild Burger – \$190

雙倍和牛,雙倍美味!兩片澳洲 和牛漢堡肉,車打芝士,香蒜蛋 黃醬,併招牌金黃酥脆薯條。

BRUNCH ON SUNDAYS

Available Saturdays, Sundays, and Public Holidays until 3PM

Savour FRITES' hearty brunch starting from just \$118-perfect for a relaxed morning or a boozy brunch indulgence.

Add \$188 p.p. for 90 minutes of unlimited drinks

Stella Artois Draught Beer | House Red / White Wine Prosecco | Soft Drinks | Juice

MAKE IT A SET

Add a soup or salad for +\$28 Add coffee or tea for +\$18

调日早午餐

適用於週六、週日及公眾假期, 供應至下午3點

享受 FRITES 的豐盛早午餐,只需 \$118 起,無論是悠閒的還是微醺的早午餐,都是完美選擇。

升級無限暢飲

每位加 \$188,即可享受 90 分鐘 無限暢飲 Stella Artois 生啤酒 | 餐酒紅/白 | 氣泡酒 | 汽水 | 果汁

加點套餐

加配 湯品或沙律+\$28 加配 咖啡或茶+\$18





UPGRADE WITH FREE-FLOW DRINKS